

TREC udvalgmøde
22. april 2017 kl. 8:00
Comwell, Ørnumvej 6, 4220 Korsør

Til stede:

Tina Foldager (TKF)
Birgitte Kronborg (BBK)
Finn Märcher (FIM)
Sabine Olsen (SFO)

Fra administrationen:

Anne Silfwander (ASI)

Ikke til stede:

Lisa Kjer Andersen (LKA)

Dagsorden:	Side
1 Godkendelse af dagsorden, herunder prioritering af punkter	2
2 Opfølgning på referat fra sidste møde d. 7. marts 2017	2
3 4-års plan.....	2
4 Information fra formanden	2
5 Forretningsorden og struktur	2
6 Funktionsbeskrivelser.....	2
7 Evaluering af præsentationerne i klubber og distrikter	2
8 Budgetopfølgning	2
9 PTV kritikker.....	2
10 Sportsplan og rytterkontrakt.....	2
11 POR kursus, status	2
12 Forhindringsopbygning, status	3
13 Officials - status og uddannelser.....	3
14 Stævnerapporter.....	3
15 Udstyr til udlån øst/vest.....	3
16 MA-gangartskursus, evaluering	3
17 Stævner 2017, status	3
18 Stævneprogram, status.....	3
19 Sæsonstart, status på udeståender	3
20 Reglement, input til mindre ændringer pr. 1/7-17	3
21 Hjemmesiden og FB	3
22 Cups og 100 års turnering.....	3
23 Næste mødedato.....	4
24 Eventuelt.....	4

Ansvarlig for
videreforløb

	1 Godkendelse af dagsorden, herunder prioritering af punkter
	2 Opfølgning på referat fra sidste møde d. 7. marts 2017 Enkelte tilføjelser fra FM
FIM / ALLE	3 4-års plan Finn har opdateret – alle gennemgår og opdaterer. Rød (Ikke påbegyndt) / Gul (under behandling) / Grøn (færdigt) indføres. FIM har ansvaret for opdatering. <i>Alle gennemgår og opdaterer</i>
	4 Information fra formanden Der har været afholdt møde med DI, hvor Birgitte og Tina deltog. Næste møder planlagt i august. PTV forhindringer fra DI og DRF gennemgås på næste møde i august, med henblik på at få et harmoniseret resultat.
ALLE	5 Forretningsorden og struktur Alle udvalgsmedlemmer skal gennemlæse/kommentere og vende tilbage til ASI <i>senest en uge før næste udvalgs møde</i>
ALLE	6 Funktionsbeskrivelser Funktionsbeskrivelser gennemgået. Når korrektur er lavet sendes de rundt i udvalget til endelig godkendelse
ALLE	7 Evalueringspræsentationerne i klubber og distrikter Vi har et ønske om film og nye billeder – vi arbejder på at få lavet mere brugervenlig præsentation for at fortsætte den gode udvikling.
	8 Budgetopfølgning Generel information. ASI indkøber målehjul til udlån til de jyske stævnearrangører.
	9 PTV kritikker Kritikkerne skal genindføres, da de efterspørges kraftigt af rytterne. Tages op lidt senere på året
ALLE	10 Sportsplan og rytterkontrakt Rytterkontrakt ligger i DropBox og er klar til brug for de ryttere, der udtages til mesterskabet Sportsplan med rettelser sendes til gennemlæsning af alle udvalgsmedlemmer. <i>Kommenteres senest en uge før næste møde</i>
LKA	11 POR kursus, status Vi afventer status fra LKA. Opgaven går ud på at afholde et banedesigner-kursus for stævnearrangører med fokus på niveauinddeling af POR'en. Markeret rute tilladt, vi accepterer til børn et kort i størrelsesforhold 1:25000 med billeder og tegninger af punkter på ruten i T00 og T0

SFO	<p>12 Forhindringsopbygning, status</p> <p>SFO har indtil videre lavet 15 stk. som er 80% klar til upload. De resterende kommer i løbet af de næste par måneder</p>
BBK / ALLE	<p>13 Officials - status og uddannelser</p> <p>Dommerkursus i Jylland til efteråret skal planlægges Oplæg fra BBK om generel uddannelsesplan for dommere gennemgået og kommenteret.</p>
TKF	<p>14 Stævnerapporter</p> <p>Rapporter udarbejdes og prøves af til første stævne på SØG d. 6. maj</p>
ASI	<p>15 Udstyr til udlån øst/vest</p> <p>50 veste og 20 regntætte skriveunderlag udleveres til vest. ASI indkøber ligeledes målehjul. Radiostyrede ure (magen til dem der bruges i military) skal evt. indkøbes også</p>
ALLE	<p>16 MA-gangartskursus, evaluering</p> <p>Videoen er blevet virkelig god og kan bruges til fremtidige kurser.</p>
BBK	<p>17 Stævner 2017, status</p> <p>To nye stævner på Sjælland er kommet i kalenderen. ISR vil gerne have ændret termin fra 14/5 til 13/5, ingen problemer. Prop. skal indeholde antal forhindringer, hastighed samt længde</p>
LKA / ALLE	<p>18 Stævneprogram, status</p> <p>Udvalgets medlemmer opfordres til at gennemgå programmet – er fil i Dropbox den senest reviderede? Status er at enkelte felter fortsat skal effektueres – alle kigger igennem inden offentliggørelse. <i>Skal være klar inden 1/5</i></p>
TKF / ALLE	<p>19 Sæsonstart, status på udeståender</p> <p>PTV generel beskrivelse – 00 – Tina opdaterer og sender rundt, <i>deadline d. 1/5</i> – udvalg kommenterer umiddelbart herefter. POR kursus udarbejdes</p>
BBK	<p>20 Reglement, input til mindre ændringer pr. 1/7-17</p> <p>BK laver udkast til rettelserne og sender rundt til udvalgsmedlemmer <i>inden 15/5-17</i></p>
FIM	<p>21 Hjemmesiden og FB</p> <p>Introtekst til facebook udarbejdes af FM. Oplæg fra FM vedr. hjemmesiden er godkendt. AS uploader</p>
ALLE	<p>22 Cups og 100 års turnering</p> <p>Finalen i TREC Sport Cup One er næsten på plads – <i>offentliggøres inden 1/6-17</i></p>

	<p>23 Næste mødedato Tirsdag d. 6. juni 2017 kl. 17:00</p>
	<p>24 Eventuelt DRF standard skrifttype er Arial Narrow. Kingsland-størrelsesguide til medlemmer, t-shirts og bomberjakker</p>